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Městská část Praha – Ďáblice 

ZÁPIS 

z 8. zasedání zastupitelstva M Č Praha – Ďáblice  
konaného dne 2. 11. 2015 od 18.09 hod. 

v ZŠ U Parkánu 17, Praha 8 
 
 
Přítomni:  Mgr. Markéta Bouzková, Tatjana Dohnalová, Ing. Tomáš Dvořák, Mgr. Simona 
Dvořáková, Ing. Tomáš Kužma, Martin Lonek, Ing. Pavel Niebauer, Ing. Miloš Růžička, Ing. 
Mgr. Aleš Sládek, Mgr. Michal Soukup, Markéta Stránská, RNDr. Čestmír Štuka Ph.D., 
MBA, Ing. Mgr. Martin Tumpach, Ing. Jiří Zajíček (příchod v 18:50 hod.) 
 
Omluveni:  Mgr. Barbara Tranová, Ing. Jiří Zajíček 
 
 
Hosté: tajemník Úřadu MČ Praha – Ďáblice RNDr. Ing. Michal Traurig 
 
Ověřovatelé zápisu:  Mgr. Simona Dvořáková, Ing. Pavel Niebauer 
 
 
Starosta Ing. Růžička přivítal všechny přítomné a zahájil 8. veřejné zasedání zastupitelstva 
MČ Praha – Ďáblice v 18:10 hod. a informoval přítomné, že Mgr. Barbara Tranová je 
omluvena a že pan Ing. Jiří Zajíček se omluvil, že se dostaví z pracovních důvodů později. 
Dále konstatoval, že je přítomno 13 zastupitelů, a zastupitelstvo je tudíž usnášeníschopné. 
 
Starosta Ing. Růžička navrhl zařadit do programu jednání ZMČ dva nové body, bod č. 6 
„Smlouva o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí“ a bod. č. 7 „Jednací 
řád zastupitelstva MČ Praha – Ďáblice“, jakož i schválení upraveného programu, který byl o 
tyto body doplněn. O doplnění programu bylo hlasováno jako celek. 
 
 
Program 8. zasedání ZM Č: 
 

1) Kontrola zápisu ze 7. veřejného zasedání ZMČ 
2) Volný mikrofon 
3) Smlouva o nájmu sportovního areálu mezi MČ a SK Ďáblice z.s. (starosta) 
4) Předání kompresorové stanice tlakové kanalizace umístěné na pozemku parc. č. 

1729/126 z majetku ÖMV ČR do majetku HMP (starosta) 
5) Návrh FV na mimořádný dar zaměstnancům ÚMČ (RNDr. Štuka)  
6) Smlouva o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí (starosta)  
7) Jednací řád zastupitelstva MČ Praha – Ďáblice (tajemník)  
8) Inventarizace majetku MČ za rok 2015 (tajemník) 
9) Informace starosty a zastupitelů 
10) Diskuze 

 
Program 8. zasedání ZM Č byl schválen v po čtu hlas ů: 
pro – 13, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal A 
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Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara Omluvena 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří Omluven 
Ing. Růžička Miloš A   
 
 
1. Kontrola zápisu ze 7. ve řejného zasedání ZM Č: 
K zápisu ze 7. veřejného zasedání ZMČ neměl nikdo z přítomných zastupitelů žádnou 
připomínku. 
 
Zápis ze 7. ve řejného zasedání ZM Č byl schválen v po čtu hlas ů: 
pro – 13, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara omluvena 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří omluven 
Ing. Růžička Miloš A   
 
 
2. Volný mikrofon 
V rámci volného mikrofonu vystoupila paní Stroblová, která požádala, aby občané Ďáblic 
byli více informováni o skládce v Ďáblicích.  
Pan starosta Ing. Růžička odpověděl, že na základě šetření byl podán podnět, zda není 
porušován Provozní řád skládky. Kontrola byla na skládce odpadů v Ďáblicích pracovníky 
oddělení integrovaného povolování a odpadového hospodářství provedena a nyní se čeká 
na vyjádření společnosti .A.S.A. spol. s.r.o. Požár na skládce je v šetření. Pan starosta 
přislíbil, že důležité informace budou nadále zveřejňovány. 
 
 
3. Smlouva o nájmu sportovního areálu mezi M Č a SK Ďáblice z.s.  (star.) 
Starosta Ing. Růžička informoval přítomné zastupitele o bodu projednaném na radě, kde po 
diskuzi rada souhlasila s předloženým návrhem a doporučila jeho předložení zastupitelstvu 
ke schválení. 
V rámci diskuze zastupitelů vystoupila paní zastupitelka Mgr. Bouzková a vznesla 
připomínku k čl. 2 odst. 1 ohledně výše nájemného, kde navrhla v roce 2027 znovu otevřít 
jednání o výši nájemného za užívání sportovního areálu a nesjednávat ji na dobu určitou 25 
let, tj. do roku 2040. 
Pan zastupitel Ing. Niebauer vznesl dotaz, na jakém základě bylo stanoveno nájemné 
45100,-Kč. Výši nájemného objasnil pan starosta.  
 
(V průběhu projednávání bodu se dostavil pan zastupitel Ing. Zajíček a omluvil se pozdní 
příchod z pracovních důvodů.) 
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V rámci diskuze občanů vystoupil předseda SK Ďáblice z.s. pan Michal Mošnička a 
zdůraznil, že hlavním důvodem podpisu této smlouvy v tomto období je možnost získání 
grantů, které SK Ďáblice z.s. dostane pouze za předpokladu, že bude mít pozemky 
v pronájmu na dobu delší deseti let. Dále prohlásil, že pokud bude nájemné navýšeno, 
smlouvu nepodepíše. 
Pan zastupitel Ing. Zajíček konstatoval, že nelze hledět pouze na finanční zisk, ale i na 
výchovu mládeže. 
 
Pan zastupitel Ing. Mgr. Sládek informoval přítomné zastupitele, že škola využívá sportovní 
areál každý den 3 hodiny.  
Dále pan zastupitel Ing. Niebauer požádal, aby byla smlouva rozšířena o katastrální mapu, 
a konstatoval, že předmětem smlouvy jsou budovy, které nejsou evidovány v katastru 
nemovitostí. Pan zastupitel Ing. Mgr. Sládek odpověděl, že jsou to prostory pro šatny. 
Tajemník úřadu dostal za úkol zajistit soulad mezi skutečností a katastrem nemovitostí.  
 
Přestávka 19:30 – 19:47 hod. 
 
Paní zastupitelka Mgr. Bouzková podala protinávrh na úpravu smlouvy dle vznesených 
připomínek.  
ZMČ po diskuzi hlasovalo o předloženém protinávrhu a přijalo usnesení č. 64/15/ZMČ 
v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara omluvena 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
I. souhlasí 
s uzavřením smlouvy o nájmu sportovního areálu mezi MČ Praha – Ďáblice a SK Ďáblice 
z.s. 
II. pověřuje 
starostu podpisem smlouvy, která bude přílohou tohoto usnesení. 
 
 
4. Předání kompresorové stanice tlakové kanalizace umíst ěné na pozemku parc. č. 
1729/126 z majetku ÖMV ČR do majetku HMP (starosta) 
Starosta Ing. Růžička uvedl tento bod a konstatoval, že odsvěření bylo odsouhlaseno 
jednáním ZHMP. Dále informoval zastupitele o důvodech absolutní neplatnosti SoSB 
uzavřené mezi městskou částí a ÖMV ČR a předložil ke schválení usnesení. 
ZMČ po projednání následně př i jalo usnesení č. 65/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
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Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara omluvena 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
bere na v ědomí  
absolutní neplatnost smlouvy č. 110/2013 ze dne 19. 11. 2013. 
 
 
5. Návrh FV na mimo řádný dar zam ěstnanc ům ÚMČ (RNDr. Štuka) 
Pan zastupitel RNDr. Štuka informoval zastupitele o návrhu Finančního výboru na 
mimořádný dar zaměstnancům ÚMČ. V rámci diskuze zastupitelé konstatovali nevhodnost 
poskytnutí daru a přiklonili se k řešení prostřednictvím vyplacení mimořádných odměn 
v rámci mzdy. ZMČ po projednání př i jalo usnesení č. 66/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara omluvena 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
I. bere na v ědomí 
návrh Finančního výboru na poskytnutí mimořádného finančního ohodnocení 
zaměstnancům ÚMČ Praha – Ďáblice 
II. souhlasí 
s využitím prostředků určených na platy zaměstnanců ÚMČ Praha – Ďáblice uspořených 
v roce 2015 na navýšení odměn zaměstnancům do výše 100.000,- Kč celkem. 
 
Po schválení předloženého usnesení pan tajemník jménem úřadu všem zastupitelům 
poděkoval. 
 
6. Smlouva o poskytnutí podpory ze Státního fondu živo tního prost ředí (starosta) 
Starosta Ing. Růžička předložil zastupitelům ke schválení smlouvu o poskytnutí podpory ze 
Státního fondu životního prostředí k projektu ,,Zateplení, výměna oken šaten SK Ďáblice“  
a ZMČ na základě těchto informací přijalo usnesení č. 67/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara omluvena 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
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Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
I. souhlasí 
s uzavřením smlouvy o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí ČR na akci 
„Zateplení, výměna oken šaten SK Ďáblice“. 
II. pověřuje 
starostu podpisem smlouvy, která je přílohou tohoto usnesení. 
 
 
7. Jednací řád zastupitelstva M Č Praha – Ďáblice (tajemník) 
Starosta Ing. Růžička uvedl tento bod a předal slovo tajemníkovi úřadu, který přítomné 
seznámil se změnami v jednacím řádu.  
Z důvodu předložení připomínek a návrhů přítomných zastupitelů navrhl pan starosta Ing. 
Růžička hlasovat o každém návrhu změny v jednacím řádu zvlášť a na závěr hlasovat o 
celém bodu.  
 
Změna v čl. 2 odst. 2 – p řidání slova  „… zasedání Zastupitelstva svolává starosta 
písemn ě podle potřeby …“ 
ZMČ po projednání úpravy textu následně při jalo změnu v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara omluvena 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
 
 
Změna v čl. 3 odst. 3 – škrtnutí posledních dvou slov: … „v četně hlasování“ 
ZMČ po projednání úpravy textu následně při jalo změnu v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara omluvena 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
 
Změna v čl. 6 odst. 9 – p řidání slova: Na výzvu předsedajícího po ukončení úvodního 
slova předkladatele případně projeví občané zájem projevit svá stanoviska zdvižením ruky. 
ZMČ po projednání úpravy textu následně při jalo změnu v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
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A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara omluvena 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
 
 
Změna v čl. 9 odst. 3 – p řidání slova: Veřejnosti jsou rovněž zápisy a usnesení v č. 
příloh,  upravené s ohledem na zák. č. 101/2000 sb., o ochraně osobních údajů, přístupné 
na internetových stránkách městské části. 
ZMČ po projednání úpravy textu následně při jalo změnu v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara omluvena 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
 
 
Starosta Ing. Růžička předal slovo zástupci starosty panu Lonekovi, který navrhl přidat 
odst. 5 do čl. 9 – Na žádost kteréhokoli člena zastupitelstva, učiněnou nejméně 24 hodin 
před jednáním Zastupitelstva městské části, bude pořízen také kombinovaný audiovizuální 
záznam, který podléhá stejným pravidlům zveřejnění jako záznam zvukový. 
ZMČ po projednání nepř i jalo nový bod  v počtu hlasů: 
pro – 2, proti – 9, zdržel se - 3 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta 0 Ing. Mgr. Sládek Aleš N 
Dohnalová Tatjana  0 Mgr. Soukup Michal N 
Ing. Dvořák Tomáš  N Stránská Markéta N 
Mgr. Dvořáková Simona N RNDr. Štuka Čestmír N 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara omluvena 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin 0 
Ing. Niebauer Pavel N Ing. Zajíček Jiří N 
Ing. Růžička Miloš N   
 
Návrh nebyl ZM Č přijat. 
 
Starosta Ing. Růžička nechal hlasovat o celém bodě k Jednacímu řádu zastupitelstva 
Městské části Praha – Ďáblice. 
ZMČ po projednání následně př i jalo usnesení č. 68/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
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A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara omluvena 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
schvaluje 
jednací řád zastupitelstva MČ Praha – Ďáblice, který bude přílohou tohoto usnesení ve 
znění schválených připomínek. 
 
 
8. Inventarizace majetku M Č za rok 2015 
Starosta Ing. Růžička uvedl tento bod a předal slovo tajemníkovi úřadu, který přítomné 
seznámil s předloženým bodem. 
ZMČ po projednání následně př i jalo usnesení č. 69/15/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana  A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír A 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara omluvena 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
bere na v ědomí 
jmenování inventarizačních komisí pro zajištění inventarizace MČ Praha – Ďáblice za rok 
2015 ve složení dle usnesení 205/15/RMČ. 
 
 
9. Informace starosty a zastupitel ů 
a) Úplné nabytí části pozemku parc. č. 1646/1 v k.ú. Ďáblice (Na Blatech) do 
vlastnictví hl. m. Prahy  
Pan starosta informoval přítomné, že ZHMP na svém jednání dne 22.10.2015 schválilo 
nabytí části pozemku (1594 m2) v rámci stavby komunikace a osvícení na Blatech. 
 
b) Zamítnutí návrhu na po řízení celom ěstské významné zm ěny ploch ÚP s.ú. HMP 
Pan starosta informoval přítomné, že změna nebyla na výboru pro územní rozvoj a územní 
plán ZHMP, kde je členem, dne 16. 9. doporučena a dále konstatoval, že nebyla vůbec 
připuštěna do jednání RHMP. 
 
c) Změny územního plánu v M Č Praha Ďáblice – zm ěny funk čního využití ploch – 
výstavba RD  
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Pan starosta informoval přítomné, že výbor pro územní rozvoj a územní plán ZHMP, kde je 
členem, doporučil ke schválení dvě celoměstské významné změny ploch ÚP s.u. HMP 
(číslo podnětu 751 a 788, změna funkce ploch na čistě obytnou. Žadatelé Peško, Pešková  
a Španihel) 
 
d) Plán aktuálního odpadového hospodá řství 
Pan starosta informoval přítomné o jednání výboru životního prostředí, infrastruktury  
a technické vybavenosti ZHMP, jehož je členem, ze dne 13.10.2015, na kterém byl 
projednáván plán aktuálního odpadového hospodářství HMP. Klíčový význam tohoto 
dokumentu pro Ďáblice je mimo jiné i v dalším provozu a prodlužování skládky v Ďáblicích. 
 
e) Ustavující jednání prac. uskupení starost ů ,,STAROSTOVÉ PRO OKRUH“ 
Pan starosta přítomné informoval, o ustavujícím jednání pracovního uskupení starostů , 
STAROSTOVÉ PRO OKRUH“. Dále informoval o podání návrhu na zrušení části 
Aktualizace zásad územního rozvoje hl. m. Prahy, který podaly MČ sdružené v této 
pracovní skupině. 
 
f) Schválení zm ěny v ÚP HMP  
Pan starosta informoval přítomné o jednání ZHMP dne 5. 11.2015, kde bude schválena 
změna územního plánu Z 1915/07 výstavba RD a viladomů v lokalitě Spoje. 
 
g) Stížnost na provoz nákladních aut kolem školy 
Pan starosta informoval přítomné o stížnosti, která byla podána na minulém jednání ZMČ, a 
konstatoval, že situace byla vyřešena a bylo zajištěno, aby nákladní automobily jezdily 
jinudy. 
 
h) Provozní řád skládky  
Pan starosta informoval přítomné o podání dvou podnětů stížnosti na provozní řád skládky 
v Ďáblicích a dostal za úkol rozeslat tyto podněty všem zastupitelům. 
 
i) Vyjád ření ke koncepci letecké dopravy 
Pan starosta informoval přítomné, že bylo podáno vyjádření k posouzení vlivu ,,Koncepce 
letecké dopravy pro období 2015 -2020“ na životní prostředí. 
 
j) Vyhláška o stanovení pravidel pro volný pohyb ps ů na území HMP 
Pan tajemník informoval o návrhu obecně závazné vyhlášky, která omezuje volný pohyb 
psů na území HMP, a informoval, že v Ďáblicích nebyla určena lokalita, kde by byl volný 
pohyb psů povolen. 
 
k) Uzavření úřadu MČ dne 16. listopadu 
Pan tajemník informoval, že z organizačních důvodů bude v pondělí dne 16. 11.2015 úřad 
MČ uzavřen pro veřejnost. 
 
10. Diskuze: 
V rámci diskuze občanů vystoupil pan Ing. Rexa s dotazem, čeho se týká částka 670.000,- 
Kč k zateplaní školy v dodatku č. 1. Pan starosta dotaz zdůvodnil a uvedl, že nastaly úpravy 
elektrorozvodů, bylo doobjednáno okno na schodiště, strhávalo se původní zateplení fasády 
a proběhly další nepředvídané práce na zateplení fasády. 
Dále vystoupil pan Michek s dotazem na zpomalovací retardér v ul. Hřenská. Zástupce 
starosty pan Lonek se ujal slova ve věci zpomalovacích retardérů a konstatoval, že patrně 
v příštím roce bude zpomalovací retardér jak na ul. Hřenské, tak na ul. Šenovské. 
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Předseda SK Ďáblice z.s. pan Michal Mošnička poděkoval MČ Praha - Ďáblice za zateplení 
šaten. 
 
Na závěr starosta Ing. Růžička poděkoval všem za účast a ve 22.05 hod. ukončil 8. veřejné 
zasedání zastupitelstva MČ Praha – Ďáblice. 
 
 
 
 
 
 
Konec zasedání: 2. 11. 2015 ve 22.05 hod. 
Zapsal: Jana Prejzová 
Za ověřovatele: Mgr. Simona Dvořáková, Ing. Pavel Niebauer 
V Praze dne: 5. 11. 2015 


